








《图说镜海—镜海归帆图》专题片观后感征文比赛 
“Macao: Back to Common Roots Narrative Film” Writing Competition 

 

报名表格 
Application Form 

主 办 單 位 專 用 (For Organizer) 

 

收件编号： 
 初中 J 

 高中S 

 大专T 

收件日期： 

收 件 人： 
 收件方式： 

 学校名义 

 个人名义 

收到附同本表格的其他文件︰ 

 参赛稿件 

 表格及稿件电子文件 

 参赛者身份证副本  备  注：  

 

1 参 赛 者 资 料 (Applicant Information) 

组  别︰ 

Category 

 初中组 (中一至中三)  Junior High School Group (F1 to F3 students)      年级 Grade 

 高中组 (中四至中六)  Senior High School Group (F4 to F6 students)      年级 Grade 

 大专组 Tertiary Education Group               年级 Year 

就读学校： 

Education Unit： 

联络地址： 

Contact Address：  

电  话： 

Phone No： 

电  邮： 

Email: 

**指导老师： 

Tutor Name: 

**电 话： 

Phone No： 

**如以学校名义提交之参赛作品，须提供指导老师之姓名及联络数据。 

  Please provide the tutor contact information if student is applying on behalf of the education unit. 

2 参 赛 作 品 资 料 (Information of Submission Article) 

参赛题目： 

Title of Article：  

字  数： 

No of Words: 

收 集 个 人 资 料 声 明  Personal Information Collection Statement 

1. 参赛者向主办单位提供的个人资料，仅作为《图说镜海—镜海归帆图》专题片观后感征文比赛的举办、参赛作品的发表或出版的相关用途。 

The personal information provided by the contestants to the organizer will only be utilized for the “Macao: Back to Common Roots Narrative Film” Writing 

Competition as well as relevant publishing purposes. 

2. 主办单位可根据法律规定或参赛者的要求，将其个人资料通告相关实体。 

The organizer may notify the relevant entities of their personal information in accordance with the legal provisions or the requirements of the contestants. 

 

声 明  Statement 

1. 本人知悉及同意遵守章程的规则，以及上述收集个人资料声明。 

I understand and agree to abide by the rules of the Charter and the above statement on the collection of personal information. 

2. 本人保证上述填写的资料真实有效。 

I warrant that the information filled in above is true and correct. 

3. 本人同意主办单位以书面／电子形式刊登本人所提交的资料及作品，以作为是次比赛之宣传推广用途。 

I agree the organizer to publish the submission article in printing or electronic format for the purpose of publicity and promotion of this competition. 

4. 如本人提交之作品获奖，本人同意主办单位拥有该作品的著作使用权，并同意主办单位自行或授权其他单位以任何形式出版及发表上述作品，不另付稿酬。 

If the submission article is awarded, I agree that the organizer owns the copyright of the article and agree that the organizer or authorizes other 

organizations to publish the article in any format without additional charges. 

 

  

 

参赛者签署︰          

Signature of Applicant 

 

监护人签署︰          

Signature of Guardian 
 *参赛者如未满十八岁，须由监护人签署同意参赛 

Applicant under the age of 18 must be signed by a guardian                              

to agree to participate 

 

 

 




